
 

 

 

 

 

Fråga av Madeleine Andersson (M) angående ökade priser 

för liftkort till Sunnerstabacken 
 

 

Inför vintersäsongen 2018-2019 fattade idrott- och fritidsnämnden beslut om att höja priset 

på liftkort till Sunnerstabacken. Det har tidigare genomförts en enkätundersökning bland de 

som åker i Sunnerstabacken angående inställningen till en eventuell prisförändring. Det 

tydliga svaret var att personer är beredda att betala mer för en ”bättre” produkt. Detta har 

också påtalats tidigare i samband med möten med dåvarande ansvarigt kommunalråd, 

Rickard Malmström, samt idrotts och fritidsförvaltningen. Inför denna säsong höjdes priset på 

liftkort med 100% men utan att förändra eller förbättra produkten. Självklart behöver 

kostnaden för en investering täckas men att dubblera priset på säsongskort utan att förbättra 

produkten som erbjuds med motsvarande blir skevt för besökaren.  

 

  

 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga ansvarigt kommunalråd Caroline Hoffstedt: 

 

- Hur ser tillväxten ut i antal sålda liftkort till Sunnerstabacken ut för denna säsong?  

 

 

Uppsala den 17 maj 2019 

Madeleine Andersson 

 

 


